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内容概要

　　《黄冈密卷：高中英语（必修4）（配人教版）》由全国100多位特级教师、状元名师精心编写，
是荟萃他们新课标训练及考试的最新力作，融入了全国教育考试“十一五”新课标高考质量标准研究
的前沿成果。
试卷经30余所学校测试，题题精彩，卷卷出众。
培养敏锐题感，提升解题能力，被使用学校誉为势如破竹的考试训练工具！
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章节摘录

　　Language learning begins with listening. Children are greatly different in the amount oflistening they do before
they start speaking, and later starters are often long listeners. Mostchildren will obey spoken instructions some time
before they can speak, though the word obey is hardly exact as a description of the eager and delighted
co-operation usuallyshown by the child. Before they can speak, many children will also ask questions by
gesturesand by making questioning noises　　Any attempt to study the development from the noises babies make
to their first spokenwords leads to considerable difficulties. It's agreed that they enjoy making noises, and
thatduring the first few months one or two noises sort themselves out as particular expression likedelight, pain,
friendliness and so on. But since these can't be said to show the baby's intentionto communicate, they can hardly
be regarded as early forms of language. It is agreed too, thatfrom about three months they play with sounds for
enjoyment, and that by six months they areable to add new words to their store. This self-imitation leads out to
deliberateimitation of sounds made or words spoken to them by other people. 　　⋯⋯

Page 4



第一图书网, tushu007.com
<<高中英语>>

编辑推荐

　　《黄冈密卷：高中英语（必修4）（配人教版）》根据教育部最新课程标准和高考考试大纲编写
。
同步单元检测、培训标准测评、家教质量测控、学业水平考试、高考水平考试。
王后雄唯一授权可使用此注册商标的品牌图书。
湖北省教学研究室、湖北省教育科学研究所审定并重点推荐。

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<高中英语>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 6


